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Geacht college,  

 

Op 5 oktober jl. verscheen in De Limburger het artikel ‘Bewoners klagen over rattenplaag, vieze ruimtes en 

grensoverschrijdend gedrag beheerder: Maastricht start onderzoek vluchtelingenopvang’1, over de 

schrijnende leefomstandigheden van de Oekraïense vluchtelingen die in de voormalige gevangenis 

Overmaze. In reactie daarop zond het college op dezelfde dag een raadsinformatiebrief aan de 

gemeenteraad, waarin de wethouder aangeeft dat zij er ‘bijzonder veel waarde aan [hecht] om eerst het 

onderzoek te laten afronden, waarbij alle kanten worden belicht’, alvorens zij tot concrete stappen over 

wenst te gaan.  

 

Naar aanleiding daarvan heeft de SP de volgende vragen voor het college. 

De problemen in Overmaze zijn niet gisteren ontstaan en al sinds geruime tijd bij het college en de raad 

bekend.  

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de omstandigheden in 'Overmaze' en welke 

concrete maatregelen zijn er genomen om de situatie te verbeteren sinds de gesprekken met 

bewoners en het aanvankelijk gemelde probleem? 

 

                                                           
1 https://www.limburger.nl/cnt/dmf20231004_94447879  

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20231004_94447879


 
 
 
 

 
2. Kunt u specificeren welke stappen er zijn ondernomen om de eerder gemelde problemen, zoals 

schimmel, muizen en ratten maar ook eerder watertemperaturen, kookfaciliteiten en 

internetverbinding, aan te pakken en welke resultaten er tot nu toe zijn bereikt? 

Het externe onderzoek dat door het college gelast is, wordt uitgevoerd door Signum Interfocus, een bedrijf 

dat zich specialiseert in bedrijfsfraude, integriteits- en cyberrisico’s.  

3. Welke meerwaarde ziet het college in een dergelijk extern onderzoek door een 

bedrijfsrecherchebureau, terwijl de problemen die bij Overmaze spelen niet per se tot de 

specialisatie van dat bureau behoren, al geruime tijd kenbaar zijn, en met de juiste wil en inzet 

gemakkelijk op te lossen, ook zonder de inschakeling van een duur extern bureau en te wachten op 

de uitkomsten van dat onderzoek? 

 

 

4. Wat is het beleid en de planning met betrekking tot de huisvesting van vluchtelingen in Maastricht? 

Hoe wordt er momenteel omgegaan met de uitdagingen die ons allen reeds bekend zijn? 

 

5. Kunt u aangeven welke middelen en financiële steun beschikbaar zijn gesteld om ervoor te zorgen 

dat de huisvesting van vluchtelingen in de stad voldoet aan menselijke normen en verwachtingen? 

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom 

Raadslid SP  

 


